
 

 

 

PER LA SANITAT PÚBLICA UNIVERSAL I DE GESTIÓ PÚBLICA 

 

El passat 15 de desembre, fa escassament 4 dies, la sanitat pública valenciana 

recuperava la gestió directa de les proves de ressonància, un negoci del Sr 

Zaplana per permetre lucrar-se als seus amics. La Sindicatura de Comptes va 

estimar els guanys de l’empresa en prop de 16,7 milions d’euros l’any, un negoci 

que va durar més de 20 anys. 

 

Però és que el 15 d’octubre vam recuperar l’hospital de Torrevella, després dels 

dubtes de la Conselleria per buscar un altre tipus de gestió. Afortunadament i 

també, cal dir-ho, les nostres insistències van ser una de les claus per aplicar la 

fórmula de la gestió directa, una fórmula que vam iniciar al departament d’Alzira 

en abril del 2018. 

 

Estem fent història, som dels pocs llocs on estem recuperant les polítiques 

privatitzadores que dona tants guanys a determinades empreses, d’ahí la seua 

insistència de judicialitzar tot el procés. Estem fent història i l’estem guanyant, i 

estem guanyant garantir la justícia, l'equitat i la universalitat de l’atenció sanitària, 

i estem treballant a favor de les persones, i aquest missatge l’hem de dir clar i 

alt, per a què la societat sàpiga de la seua importància i que tinguen clar que 

amb nosaltres als governs, ninguna empresa farà negoci de la nostra necessitat, 

de la nostra salut. 

 

És per això que proposem a aquesta XIII Assemblea d’EUPV la següent 

resolució: 

 

Mostrar a la societat la nostra congratulació per les polítiques de reversió, així 

com encoratjar les formacions polítiques que formem part del Botànic a continuar 

treballant en aquest sentit i continuar la reversió del Departament de Dènia, d’Elx 

i de Manises. 

 



 

 

Alacant a 18 de desembre del 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

POR LA SANIDAD PÚBLICA UNIVERSAL Y DE GESTIÓN PÚBLICA 

 

El pasado 15 de diciembre, hace escasamente 4 días, la sanidad pública 

valenciana recuperaba la gestión directa de las pruebas de resonancia, un 

negocio del Sr Zaplana para permitir lucrarse a sus amigos. La Sindicatura de 

Cuentas estimó las ganancias de la empresa en cerca de 16,7 millones de euros 

al año, un negocio que duró más de 20 años. 

 



 

Pero es que el 15 de octubre recuperamos el hospital de Torrevieja, después de 

las dudas de la Conselleria para buscar otro tipo de gestión. Afortunadamente y 

también, hay que decirlo, nuestras insistencias fueron una de las claves para 

aplicar la fórmula de la gestión directa, una fórmula que iniciamos en el 

departamento de Alzira en abril del 2018. 

 

Estamos haciendo historia, somos de los pocos lugares donde estamos 

recuperando las políticas privatizadoras que dan tantas ganancias a 

determinadas empresas, de ahí su insistencia en judicializar todo el proceso. 

Estamos haciendo historia y la estamos ganando, y estamos ganando garantizar 

la justicia, la equidad y la universalidad de la atención sanitaria, y estamos 

trabajando en favor de las personas, y este mensaje lo debemos decir alto y 

claro, para que la sociedad sepa de su importancia y que tengan claro que con 

nosotros en los gobiernos, ninguna empresa hará negocio de nuestra necesidad, 

de nuestra salud. 

 

Es por eso que proponemos a esta XIII Asamblea de EUPV la siguiente 

resolución: 

 

Mostrar a la sociedad nuestra congratulación por las políticas de reversión, así 

como alentar a las formaciones políticas que formamos parte del Botànic a 

continuar trabajando en este sentido y continuar la reversión del Departamento 

de Dènia, Elx y Manises. 

 

 

Alicante a 18 de diciembre del 2021 

 

 


